
Habijan: Projekti i inicijative HDZ-a Grada Varaždina bit će odrađeni. 

Prebacivanje loptica i igre „tko će prvi“ nas ne interesiraju

14.9.2022.

Predsjednik Gradske organizacije HDZ-a Grada Varaždina i saborski zastupnik Damir 

Habijan u srijedu je zajedno s članovima Gradskog odbora varaždinskog HDZ-a Goranom 

Bobekom te Damirom Laljekom i Silvijom Cupar koji su ujedno i vijećnici u Gradskom 

vijeću Grada Varaždina, obišao radove na uređenju Ulice Vatroslava Lisinskog koja je 

započela s obnovom. 

Ulica Vatroslava Lisinskog jedan je od komunalno infrastrukturnih projekata koji su bili 

uvjet da Klub vijećnika HDZ-a Grada Varaždina podrži proračun za 2022. godinu.

- Ulica Vatroslava Lisinskog koja nas uvodi u staru gradsku jezgru i prema jednom od 

simbola Varaždina, Starom gradu, bila je u izrazito lošem stanju i na to smo već godinama 

apelirali. Drago mi je da je HDZ Grada Varaždina ustrajao na tome i da je obnova ove ulice

konačno krenula, nakon više od četiri godine naših zahtjeva. Iako nas neki uporno žele 

svrstati u nekakve koalicije, HDZ Grada Varaždina je dosljedan, konstruktivna smo oporba 



koja je u koaliciji jedino s građanima ovog grada. Možete primijetiti da se s populizmom ne 

bavimo, ne skupljamo jeftine političke poene već ciljano iniciramo i guramo projekte za 

koje smatramo da su važni za naše građane. Prebacivanje loptica i igre „tko će prvi“ nas 

ne interesiraju jer imamo pametnijeg posla  – rekao je Damir Habijan. 

Jedan od projekata na kojem je inzistirao HDZ bio je i uređenje Habdelićevog trga za koji 

prema najavi Grada Varaždina slijedi potpisivanje ugovora s izvođačem radova. 

- Habdelićev trg je ruglo u najljepšem skrivenom kutku u Varaždinu, uz naš gradski park u 

samom središtu gradske jezgre. Žalosno je da se godinama taj projekt povlačio po 

ladicama. Bila su svakakva idejna rješenja, natječaji, ali od svega toga mi još uvijek na 

mjestu trga imamo samo neugledan šljunak. HDZ Grada Varaždina proteklih je godina 

nekoliko puta, u dobroj namjeri, s nadom da će se projekt realizirati, podržavao i 

proračune, ali očito nije postojala stvarna politička volja. Preostaje nam pričekati početak 

radova kojem se veselimo nakon svih ovih godina. Varaždin zaslužuje novi gradski trg – 

kazala je gradska vijećnica Silvija Cupar. 

Gradski vijećnik i predsjednik Mjesnog odbora Hrašćica Damir Laljek također je iskazao 

zadovoljstvo da su inicijative HDZ-a naišle na plodno tlo jer mještani Hrašćice na obnove 

ove četiri ulice čekaju već petnaest godina. 

- Završeni su radovi na rekonstrukciji i uređenju zadnje četiri ulice koje su ostale 

devastirane još od izgradnje mreže kanalizacije u Hrašćici. Radi se o ulicama Miljenka 

Stančića, Kardinala Franje Kuharića, Vukovarskoj i Vinkovačkoj. U ime mještana Hrašćice,

a posebno u ime mještana koji žive u tim ulicama, moram reći da sam zadovoljan 

odrađenim i zahvalan. U Radničkoj ulici smo zamijenili i stare, dotrajale drvene bandere s 

novim betonskim, što je i vizualno ljepše, ali je i povećana sigurnost naših građana. Kod 

gradskih stambenih zgrada u Vinkovačkoj ulici uređeno je novo dječje igralište. Ove 

godine smo uveli i centralno grijanje u društveni dom pa će korisnicima zimi biti puno 

ugodnije – istaknuo je Damir Laljek. Najavio je kako ima još mnogo projekata na kojima će

inzistirati:

- Neki od prioriteta za dalje su nam izgradnja dječjeg vrtića, izgradnja dječjeg igrališta, 

uređenje i rekonstrukcija Radničke ulice, rješavanje problema parkirališnih mjesta kod 

igrališta NK Varteks i naravno, izgradnja crkve.



U Gornjem Kućanu provodi se rekonstrukcija Kneginečke ulice. 

- Rekonstrukcija Kneginečke je konačno započela, no moram napomenuti da su mještani 

ove ulice nakon početka radova sami inzistirali i dali smo pisani prijedlog, da Grad zbog 

sigurnosti građana postavi reflektirajuće stupiće, s jedne strane ulice da se iscrta 

biciklistička staza, a s druge strane da se postave rubnjaci i pješačka staza te da se 

postavi uspornik. Nadam se da sada, nakon što su prema projektu ipak s obje strane 

samo postavljeni rubnjaci, neće doći do problema prilikom mimoilaženja teretnih vozila – 

rekao je Goran Bobek koji je i predsjednik Mjesnog odbora Gornji Kućan. Iskazao je 

zadovoljstvo što se upornost isplatila i vezano uz izgradnju nove trafostanice u naselju:

- Nakon deset godina izgrađena je nova trafostanica koja je zaista bila nužna radi 

dotrajalosti stare i problema koje nam je to uzrokovalo.

Bobek je najavio prioritete na kojima će dalje inzistirati: „Prioriteti su nam rasvjeta u Ulici 

Svetog Nikole koju čekamo već 15 godina, što je zaista sramotno, da u 2022. godini u toj 

ulici u našem gradu nemamo rasvjete. Tu je i rekonstrukcija dijela Varaždinske ulice na 

kojem se nakon izvođenja komunalnih radova nije postavio novi sloj asfalta već se 

kontinuirano iz godine u godinu „krpa“. U Varaždinskoj ulici nužan je i uspornik  – najavio 

je Bobek te dodao da je potrebno nastaviti komunalno opremanje jer postoji potreba za 

širenjem naselja. 

- Dokaz da se naselje širi, da je potrebno ulagati u komunalno opremanje, su i zahtjevi za 

novim ulicama koji nam pristižu te se nadam da će Grad to razmotriti.
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